
Zápisnica zo zasadnutia školského parlamentu pri OA TN zo dňa
2. 10. 2023

Prítomní členovia: Nicolas Guga (1.A), Krištof Koníček (1.B), Tadeáš Ondrášek (1.C),
Juraj Mikláš (2.A), Mária Večerová (2.B), Simona Majerchová (2.D), Kristína Griačová
(3.A), Samuel Mičuda (3.B), Ella Mosná (3.C), Ivona Ševčovičová (3.D), Petra Eva
Petrulová (4.A), Veronika Kohútová (4.B), Natália Kontinová (4.C), Natália Szekérová (4.D),

Ostatní prítomní: Ing. Monika Bulková, Ing. Nikola Surovcová
Ospravedlnení: Natália Plšková (1.D), Karolína Špačková (2.C), Ema Pelechová (5.A)

Program rokovania školského parlamentu:
1. Otvorenie
2. Voľby funkcií
3. Schválenie štatútu školského parlamentu
4. Výber školských akcií na rok 2023/24
5. Rôzne - diskusia

1. Predsedníčka ŠP, Petra Eva Petrulová, privítala všetkých prítomných a oboznámila
ich s programom rokovania ŠP

2. Prvým bodom rokovania bolo zahájenie nového školského roku zvolením predsedu,
podpredsedu a tajomníka/zapisovateľa – výsledky nasledovné – Predsedníčkou
naďalej zostáva Petra Eva Petrulová, podpredsedom Juraj Mikláš a zapisovateľkou
Mária Večerová

3. Nasledovalo schválenie štatútu školského parlamentu. Po dôkladnom preštudovaní ho
členovia rady schválili bez výhrad.

4. Na oživenie študentského života, pre zmenu stereotypu prešla školská rada rôznymi
návrhmi na akcie, ako napríklad:

- Školský ples
- Mikulášsky punč
- Darček na deň učiteľov
- Valentínska pošta
- Mikulášska pošta
- Deň narcisov
- Najkrajšia vianočná výzdoba
- Volejbalový turnaj
- Prezidentské simulované voľby
- Imatrikulácie
- Tematické dni a no „back-pack day“

5. Diskusia – rôzne
- Projekt TSK participatívny rozpočet poskytol našej škole 1000 eur na zveľadenie - študenti
mohli navrhnúť rôzne projekty  a vybrali tieto tri možnosti za ktoré mohli hlasovať.
1. Filter na čistenie a zmäkčenie vody v celej škole
2. Komunitná knižnica v komunitnej miestnosti
3. Stôl na stolný futbal (kalčeto)
Žiaci sa dozvedia výsledok hlasovania najskôr 2.10.



- Predsedníčka Petra oznámila novinku digitalizácie činnosti rady, založil sa email
školského parlamentu a na sprístupnenie potrebných dokumentov sa vytvorí okienko
na stránke školy s dokumentami školského parlamentu.
- Niektorí profesori sa sťažovali na činnosť celkom nového instagramového účtu
OATN anonym pre jeho narúšanie súkromia, poškodzovania dobrého mena školy
a všeobecného porušovania školského poriadku. Tieto sťažnosti sa nebrali na ľahkú
váhu a rada podstúpila kroky k odstráneniu tohto „narušiteľa“.
- Adresovali sa sťažnosti na vládne simulované voľby organizované radou školy
26.6., pre vytvorenie lepšieho obrazu o názoroch študentov. Žiaci sa lepšie zoznámili
s volebným procesom postaveným na dobrovoľnej báze.

Predsedníčka Petra sa poďakovala všetkým za účasť.

Prílohy:
1.Prezenčná listina
2. Štatút školského parlamentu

Zapísané: 3.10.2023 Mária Večerová


